
 

Referat af bestyrelsesmøde den 13. november 2014 

 

1.Dagsorden godkendt med tilføjelse af nyt punkt 6. 

 

 

2.Opfølgning af et par punkter. Intet her som ikke er dækket af nedenstående. 

 

 

3.Evaluering af temadag. Stor tilfredshed med de indlæg vi havde planlagt med udefra kommende folk. Pris 

i alt ca. 40.000,-. Enighed om at det var pengene værd. Lokalerne fungerede rimeligt. Beliggenheden var fin. 

Dog var temperaturen for lav i mødelokalet. Vigtigt: Næste gang på Kulturstationen Vanløse skal der vælges 

sandwiches og ønsket opstilling af div. skal checkes i god tid. Deltagerne var iøvrigt godt tilfredse. 

 

 

4.Generalforsamling. Forslag fra Anni om arrangement i forbindelse med GF med forfatter eller stof fra 

bogen “The top technologies every librarian needs to know”. Et andet emne kunne være “Microdata”. Det 

kunne evt. foredrages af Erland Riis Lavsen. Mht. vedtægtsændringer ang. tegningsret, så kontakter Anni 

Bruno fra BF for at få klarhed over hvordan punktet skal formuleres. Tages op efter bemærkning fra vores 

nye bank - Arbejdernes Landsbank. GF afholdes tirsdag den 5. maj. Mail udsendes af Anni inden 5/12-2014 

til medlemmerne desangående. Anni booker mødelokalet øverst i BF’s hus - hele dagen den 5/5. Erik 

spørges hurtigst muligt om han har fulgt op på aftalerne fra sidste møde. Pernille skriver til Bruno. 

 

 

5.Studietur til USA. Aflyst pga. meget beskeden interesse. Vi tager emnet op på generalforsamlingen hvor 

deltagerne spørges om hvorvidt en kortere studietur kunne være interessant. 

 

 

6.Temadag i samarbejde med BØFA. Julie fra BØFA ville fremlægge sagen for deres bestyrelse. Vi afventer. 

 

 

7.Økonomi. Når Tony har fået sin betaling har vi ca. 71.000,- på kontoen. 

 



 

8.Facebookgruppe. Vi har vurderet at sikkerheden ikke er tilstrækkelig til at vi vil engagere os her. 

 

 

9.Næste møde: 6. januar kl. 16-20 på Cafe Mandela. 

 

 

10.Eventuelt. 

 


